
Beste mensen,

Ik sta hier nu niet als raadslid, maar in mijn hoedanigheid als voorzitter van de 
raadscommissie stad. Ik wil u dan ook namens de commissieleden hartelijk 
bedanken voor deze petitie en voor uw reactie en bevlogen inbreng op het 
onderwerp kaderplan bodemdaling binnenstad.

Het is niet aan mij om een inhoudelijk oordeel te vellen over de verschillende 
varianten, dat oordeel is aan de commissieleden en uiteindelijk aan de raadsleden 
die er een besluit over moeten nemen.

De binnenstad van Gouda zakt, dat is een feit. De mogelijke oplossingen brengen 
veel onzekerheid met zich mee en kennen veel verschillende zwaarwegende 
belangen. Ik ben dan ook blij dat u hier bent om met de aanwezige raads- en 
commissieleden in gesprek te gaan om uw belang kracht bij te zetten en 
onzekerheid te delen.

Tenslotte wil ik er bij u op aandringen om u aan de afspraken te houden. We 
willen allemaal in de eerste plaats Corona weer onder controle krijgen. Houdt het 
hoofd koel en de rug recht vanavond. Ik zal zo meteen met wie dat wil in gesprek 
gaan, en daarna bij de start van de vergadering om 20:00 uur kort mijn impressie 
van uw zorgen delen met de commissieleden die er vanavond niet bij kunnen 
zijn.

Dank u wel.


